



شركة الانصاف العادل للمحاماة  
AL \_ ANSAF AL \_ ADEL LAW

# ملف تعريفى





تعد شركة الانصاف العادل أحد الشركات الرائدة في مجال المحاماة  
الاستشارات القانونية وحماية الملكية الفكرية

نجحت الشركة في تلبية احتياجات عملائه من الافراد والشركات  
من خلال تقديم حلول قانونية تحمي وتحافظ على حقوقهم، وتؤدي الى  
متانة مراكزهم القانونية مما جعلت الشركة تبرز كأحد افضل من يقدم  
خدمات المحاماة و الاستشارة الموثوقة في المنطقة

كما تضم الشركة نخبة من الكوادر القانونية المؤهلة التي تتمتع بخبرة  
طويلة في مجال القانون والتقاضي

وطرح الحلول القانونية في كل المجالات في المملكة بالاعتماد على نخبة  
من المختصين والمتمرسين لدينا من المحامين ومستشارين القانون  
ذوي الخبرة العملية الطويلة , وباستخدام أحدث المنهجيات القانونية  
وأفضل الممارسات الدولية

حيث أن خدماتنا مصممة خصيصاً لتلبية متطلبات واحتياجات عملائنا، ومن  
خلال الاهتمام الشخصي بالتفاصيل الدقيقة لقضاياهم إيماناً منا  
بمسؤولياتنا الاجتماعية والأخلاقية، فإننا نولي إهتماماً كبيراً للمساهمة  
الفعالة في تحقيق الرسالة السامية لمهنة المحاماة، المتمثلة في إقامة  
العدل تطبيقاً للمبادئ الأساسية للشريعة الاسلامية

## نبذه عن الشركة



## رؤيتنا

شركة الانصاف العادل عنوان للدقة والتفاني في العمل والإخلاص في أداء خدمات المحاماة والاستشارات القانونية والشرعية الموثوقة والرائدة في المجال، مكنتنا من كسب ثقة عملائنا والذين نعتبرهم شركائنا بالنجاح والتميز





## رسالتنا

نحرص على توفير رعاية قانونية مميزة لعملائنا من خلال منظومة قانونية متكاملة تقدم الخدمات القانونية المتخصصة بكفاءة وفعالية، للوصول الى أفضل النتائج التي تحقق مصالح عملائنا مع المحافظة على خصوصيتهم

عبر التوظيف الأمثل لخبرات ومهارات فريق العمل المتنغم في شركتنا حسب أفضل وأحدث أسس العمل المهني والاجترافي، لنكون دائماً بالريادة والصدارة في مجالات عملنا



# قيمنا

حرصنا الكامل على إتقان الأعمال الموكلة لنا على أتم وجه، والذي مكننا أن نكون أحد أهم شركات المحاماة الرائدة في المجال، حيث يعتمد تفوقنا على الالتزام المطلق والتطبيق العملي للقيم التي نؤمن بها، ومن أهمها :

1. **الاحلاص والتفاني في العمل**

2. **التخصصية والمهنية**

3. **الالتزام بالسرية التامة**  
من خلال المحافظة على أسرار العملاء وخصوصيتهم

4. **النزاهة والشفافية**  
في كل إجراءات وخطوات العمل ومع جميع المتعاملين

5. **الصدق والأمانة.**

6. **كسب ثقة العملاء**  
والحرص على الشراكات الاستراتيجية وطويلة الأمد معهم

7. **التميز والجودة**  
في الخدمات التي تحقق أقصى درجات الرضا لدى العملاء

8. **الدقة المتناهية والاهتمام بالتفاصيل**

9. **الريادة والابداع**  
في أعمالنا من خلال الاستخدام الأمثل للمنهجيات القانونية المبتكرة

10. **العمل بروح الفريق الواحد**  
الكفاءة والفاعلية في تحقيق أهداف العملاء



نعمل باستمرار وبشكل دؤوب لتحقيق مجموعة من الأهداف، ومن أهمها:

## أهدافنا

الحرص على الالتزام  
بالأخلاقيات السامية  
لمهنة المحاماة

المساعدة والمشاركة في  
نجاح عملائنا وتحقيق أهدافهم  
ورعاية مصالحهم

تقديم أفضل الخدمات و  
الاستشارات القانونية المتميزة  
وفق المعايير الأخلاقية

توفير الخدمات لمختلف  
القطاعات مثل الشركات  
والمؤسسات

والمنظمات المتنوعة  
والقطاع العام والأفراد

التطوير المستمر والمواكبة  
الدائمة لأحدث المنهجيات  
القانونية





## خدماتنا القانونية

- 1- **الاستشارات القانونية** : هي خطوتك الأولى في الاحتراز من الثغرات القانونية التي تعرضك للكثير من المخاطر على المستوى المادي والمعنوي
- 2- **قانون الشركات** : يمكنك التحكم في المخاطر وتبسيط الإجراءات وتنظيمها وتحقيق الثقة في كافة إدارات الشركة والكثير من الفوائد المباشرة الأخرى
- 3- **المطالبات المالية** : لا تعرّض شركتك أو مؤسستك إلى الكثير من الأزمات بسبب عدم قدرتك على تحصيل الديون المستحقة في أوقاتها، فالكثير من الحلول القانونية المبتكرة يمكنك الحصول عليها فور التواصل معنا
- 4- **كتابة الاعتراضات وتقديم الدعاوى** : تتولى شركة إنصاف العادل تمثيل عملائه بمباشرة جميع القضايا بشتى تصنيفاتها والترافع نيابة عنهم في جميع مراحل الدعوى لدى كافة المحاكم والجهات الحكومية .

- 5- **تنفيذ صكوك والشؤون العقارية** : تقوم نيابة عنك بتقديم طلبات تنفيذ الصكوك والأحكام النهائية الصادرة بالحقوق المالية و المسائل العقارية مسائل بالغة الدقة من حيث تعدد العلاقة واللوائح والقرارات التنظيمية
- 6- **قوانين العمل والتوظيف** : نهتم بكافة القضايا الناشئة عن العمل من حيث العقود والأجور، وحماية العمال وتسوية الخلافات والتي تحتاج إلى محامين متخصصين
- 7- **قانون الحماية الملكية الفكرية** : نحفظ لك حقك من مصنفات أدبية وفنية والتصاميم الصناعية بالإضافة إلى مختلف الشعارات والصور والأسماء الخاصة بالتجارة وأسرارها
- 8- **التوثيق** : وتتضمن إصدار الوكالات وتوثيق عقود الشركات وقرارات الشركاء وتوثيق جميع العقود وذلك من خلال مجموعة من الموثقين المعتمدين من وزارة العدل



# فريقنا

نعتز بفريقنا المختص، والذي يتكون من نخبة مميزة من المستشارين القانونيين والمحامين المتميزين على المستوى المحلي والدولي، ذوي الشهادات العلمية والمؤهلات العالية والخبرة المشهودة لهم بالعديد من المجالات العملية الطويلة والمتنوعة .



شركة الانصاف العادل للمحاماة  
AL- ANSAF AL-ADEL LAW

# تواصلو معنا:



المملكة العربية السعودية - الدمام  
حي المحمدية - طريق الملك سعود الفرعي



+966509250200



info@alansaf.sa





شركة الانصاف العادل للمحاماة  
AL \_ ANSAF AL \_ ADEL LAW

# Company Profile







**Al-ansaf Al-Adel Company is one of the leading law firms in the field of legal consultations and intellectual property protection**

**The company succeeded in meeting the needs of its individual and corporate clients By providing legal solutions that protect and preserve their rights, and lead to the strength of their legal positions, which made the company stand out as one of the best providers of reliable legal and consulting services in the region.**

**The company also includes an elite group of qualified legal personnel with long experience in the field of law and litigation**

**Providing legal solutions in all fields in the Kingdom, relying on an elite group of our specialists and experienced lawyers and legal consultants with long practical experience, and using the latest legal methodologies and the best international practices.**

**As our services are specifically designed to meet the requirements and needs of our clients, and through personal attention to the precise details of their cases out of our belief in our social and ethical responsibilities, we pay great attention to effectively contributing to achieving the lofty mission of the legal profession, which is the establishment of justice in application of the basic principles of Islamic law.**

## **About The company**





## Our vision

Al-ansaf Al-Adel Company is a symbol of accuracy, dedication to work, and sincerity in performing reliable and pioneering legal and legal consulting services in the field. It has enabled us to gain the trust of our clients, whom we consider to be our partners in success and excellence.







## **Our message**

**We are keen to provide distinguished legal care for our clients through an integrated legal system that provides specialized legal services efficiently and effectively, to reach the best results that achieve the interests of our clients while preserving their privacy.**

**Through optimal employment of the expertise and skills of the harmonious work team in our company according to the best and latest principles of professional and professional work, so that we may always be leaders and leaders in our fields of work.**

# Our values

Our complete keenness to master the work entrusted to us to the fullest extent, which enables us to be one of the most important and famous medical companies in the field, as our superiority depends on the absolute commitment and practical application of the values we believe in, the most important of which are

1. **Sincerity and dedication At work**
2. **Specialized and professional**
3. **Commitment to complete confidentiality**  
By maintaining customer secrets and privacy
4. **Integrity and transparency**  
In all work procedures and steps and with all customers
5. **the Truthfulness and honesty.**

6. **Gain customer trust**  
And ensuring strategic and long-term partnerships with them.
7. **Excellence and quality**  
In services that achieve the highest levels of customer satisfaction
8. **Extreme precision and attention to detail.**
9. **Leadership and creativity**  
In our business through the optimal use of innovative legal methodologies.
10. **work as one team**  
Efficiency and effectiveness in achieving customer goals



We work constantly and diligently to achieve a set of goals, the most important of which is:

# Our goals



Providing the best services and Distinguished legal consultations According to ethical standards

Help and participate in The success of our customers and achieving their goals And take care of their interests

Ensure commitment With high morals For the legal profession

Continuous development and keeping up Maintaining the latest methodologies Legal

and various organizations The public sector and individuals

Providing services to various Sectors such as companies and institutions



## Our legal services

- 1- **Legal advice** : It is your first step in guarding against legal loopholes that expose you to many risks on the financial and moral levels
- 2- **companies laws** : You can control risks, simplify and organize procedures, achieve confidence in all company departments, and many other direct benefits
- 3- **Financial claims** : Do not expose your company or organization to many crises due to your inability to collect due debts on time. You can obtain many innovative legal solutions immediately by contacting us.
- 4- **Writing objections and submitting claims** : Al-ansaf Al-Adel Company represents its clients by handling all cases of various classifications and pleading on their behalf at all stages of the case before all courts and government agencies.
- 5- **Implementation of deeds and real estate affairs** : On your behalf, it submits requests for the implementation of instruments and final rulings issued regarding financial rights and real estate matters, matters of great precision in terms of the multiplicity of relationships, regulations, and regulatory decisions.
- 6- **Labor and employment laws** : We care about all issues arising from work in terms of contracts and wages, worker protection and dispute settlement, which require specialized lawyers.
- 7- **Intellectual property protection law** : We reserve your rights to literary and artistic works and industrial designs, in addition to various logos, images and names related to trade and its secrets.
- 8- **Documentation** : It includes issuing agencies, documenting company contracts and partners' decisions, and documenting all contracts through a group of notaries approved by the Ministry of Justice.



# Our team



We are proud of our specialized team, which consists of a distinguished elite of distinguished legal advisors and lawyers at the local and international levels, with academic degrees, high qualifications, and proven experience in many long and diverse practical fields.



شركة الانصاف العادل للمحاماة  
AL- ANSAF AL-ADEL LAW

# Contact us:



Kingdom of Saudi Arabia - Dammam  
Muhammadiyah District - King Saud Branch Road



+966509250200



info@alansaf.sa